
1 

 

Protokół Nr XXXVII/2021 

z sesji Rady Powiatu Gorzowskiego, 

która odbyła się w dniu 29 listopada 2021 r., 

w Starostwie Powiatowym w Gorzowie Wlkp., ul. J. Pankiewicza 5-7 

 

Obrady rozpoczęto 29 listopada 2021 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 17:10 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 16 członków. 

 

Obecni: 

1. Roman Fraszczyk (od godz. 14.40) 

2. Mieczysław Jaszcz 

3. Andrzej Juszczak 

4. Andrzej Kail 

5. Leonard Konieczny 

6. Tadeusz Koper 

7. Roman Król 

8. Eugeniusz Kurzawski 

9. Andrzej Legan 

10. Eugeniusz Leśniewski 

11. Jarosław Lewandowicz 

12. Małgorzata Ludniewska 

13. Zygmunt Mendelski 

14. Mariusz Śpiewanek 

15. Tomasz Wysoczański 

16. Grzegorz Zapytowski 

 

Radni: Rafał Karmelita, Piotr Smykliński oraz Anna Wichlińska byli nieobecni na XXXVII sesji 

Rady Powiatu Gorzowskiego. 

 

 Ponadto w sesji udział wzięli: Elżbieta Płonka – Poseł na Sejm RP, Anna Górska - skarbnik 

powiatu, Karolina Andrzejak – sekretarz powiatu, Agata Nowak – z-ca naczelnika wydziału 

Komunikacji, Paweł Dąbrowski – naczelnik wydziału HR i Administracji, Izabela Tomczyk  

– wieloosobowe stanowisko ds. zarządzania kryzysowego i pionu ochrony, Magda Olechnowicz  

– kierownik Biura Ochrony Środowiska, Magdalena Nowak – naczelnik wydziału Inwestycji, 

Rozwoju i Spraw Społecznych, Paweł Tokarczuk – naczelnik wydziału Dróg Powiatowych, 

Adriana Tutak – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Gorzowie Wlkp. 

 

Magdalena Pędziwiatr - starosta gorzowski z powodu przebywania na urlopie wypoczynkowym 

była nieobecna na sesji. 

 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

1. Otwarcie Sesji (stwierdzenie prawomocności obrad). 

Andrzej Kail o godz. 14.00 otworzył XXXVII sesję Rady Powiatu Gorzowskiego, powitał 

obecnych oraz poinformował, że na liście obecności podpisało się 15 z 19 radnych, co daje 

prawomocność prowadzonych obrad i podejmowanych uchwał/decyzji. 

 

2. Zatwierdzenie tematyki posiedzenia i wnioski do porządku obrad. 

 Andrzej Kail przedstawił tematykę posiedzenia: 

1. Otwarcie sesji (stwierdzenie prawomocności obrad). 

2. Zatwierdzenie tematyki posiedzenia i wnioski do porządku obrad. 
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3. Informacja dotycząca uwag wniesionych przez radnych do protokołów z sesji Rady Powiatu 

Gorzowskiego: Nr XXXIV/2021 z dnia 27 września 2021 r., XXXV/2021 z dnia 15 listopada 

2021 r. i XXXVI/2021 z dnia 17 listopada 2021 r. 

4. Sprawozdanie Starosty z pracy Zarządu między sesjami. 

5. Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie uchwalenia Programu Ochrony 

Środowiska dla Powiatu Gorzowskiego na lata 2021 – 2024 z perspektywą do roku 2028.  

6. Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie utworzenia mieszkań chronionych dla 

osób niepełnosprawnych, posiadających orzeczenie o znacznym lub umiarkowanym stopniu 

niepełnosprawności z powodu choroby psychicznej, upośledzenia umysłowego, całościowych 

zaburzeń rozwojowych lub epilepsji oraz osób niewidomych. 

7. Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały  

Nr 188/XXXIV/2021 Rady Powiatu Gorzowskiego z dnia 27 września 2021 r. w sprawie planu 

finansowego środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 

realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej na 2021 r. 

8. Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie uchwalenia „Powiatowego Programu 

Zapobiegania Przestępczości oraz Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli na lata 

2021-2026 dla Powiatu Gorzowskiego”. 

9. Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie ustalenia wysokości opłat  

i kosztów za usunięcie i przechowywanie pojazdów na 2022 rok. 

10. Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie przyjęcia sprawozdania Zarządu 

Powiatu Gorzowskiego z realizacji w latach 2019-2020 „Programu Opieki nad Zabytkami 

Powiatu Gorzowskiego na lata 2017-2020. 

11. Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie uchwalenia programu współpracy 

Powiatu Gorzowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa  

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie, na 2022 rok. 

12. Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie powierzenia Gminie Kłodawa zadania 

publicznego polegającego na: „Budowie ścieżki rowerowej przebiegającej wzdłuż drogi 

powiatowej Nr 1410F na odcinku Kłodawa – Santocko do granicy Gminy Kłodawa  

– etap drugi Mironice – Santocko realizowanego w ramach projektu: Rozwój ekologicznego 

transportu na terenie Gminy Kłodawa poprzez budowę ścieżek rowerowych”.  

13. Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu 

Gorzowskiego na 2021 rok. 

14. Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gorzowskiego na lata 2021 – 2042. 

15. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2020/2021 w szkołach  

i placówkach prowadzonych przez Powiat Gorzowski. 

16. Interpelacje, zapytania i sprawy bieżące. 

1) Informacja na temat interpelacji i zapytań złożonych przez radnych w okresie między 

sesjami (tj. od dnia 28.09.2021 r. do dnia 29.11.2021 r.) 

2) Wystąpienie pokontrolne Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze znak: 

RIO.I.0920.12.2021 z dnia 11.10.2021 r. 

3) Informacja Lubuskiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków Wojewódzkiego Urzędu 

Ochrony Zabytków w Zielonej Górze znak: BFA.3146.14.2021 z dnia 10.09.2021 r. 

17. Zamknięcie XXXVII sesji Rady Powiatu Gorzowskiego. 
 

Andrzej Kail zwrócił się z pytaniem, czy radni mają uwagi, bądź wnioski do przedstawionej 

tematyki posiedzenia? 

 Małgorzata Ludniewska w imieniu Zarządu Powiatu Gorzowskiego zgłosiła wniosek  

w sprawie wprowadzenia do porządku sesji projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego  

w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych Powiatu Gorzowskiego, jako pkt 15. 

 

 Andrzej Kail przedstawił nową tematykę posiedzenia: 
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1) Otwarcie Sesji (stwierdzenie prawomocności obrad). 

2) Zatwierdzenie tematyki posiedzenia i wnioski do porządku obrad. 

3) Informacja dotycząca uwag wniesionych przez radnych do protokołów z sesji Rady Powiatu 

Gorzowskiego: Nr XXXIV/2021 z dnia 27 września 2021 r., XXXV/2021 z dnia 15 listopada 

2021 r. i XXXVI/2021 z dnia 17 listopada 2021 r. 

4) Sprawozdanie Starosty z pracy Zarządu między sesjami. 

5) Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie uchwalenia Programu Ochrony 

Środowiska dla Powiatu Gorzowskiego na lata 2021 – 2024 z perspektywą do roku 2028.  

6) Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie utworzenia mieszkań chronionych dla 

osób niepełnosprawnych, posiadających orzeczenie o znacznym lub umiarkowanym stopniu 

niepełnosprawności z powodu choroby psychicznej, upośledzenia umysłowego, całościowych 

zaburzeń rozwojowych lub epilepsji oraz osób niewidomych. 

7) Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały  

Nr 188/XXXIV/2021 Rady Powiatu Gorzowskiego z dnia 27 września 2021 r. w sprawie planu 

finansowego środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 

realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej na 2021 r. 

8) Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie uchwalenia „Powiatowego Programu 

Zapobiegania Przestępczości oraz Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli na lata 

2021-2026 dla Powiatu Gorzowskiego”. 

9) Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie ustalenia wysokości opłat  

i kosztów za usunięcie i przechowywanie pojazdów na 2022 rok. 

10) Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie przyjęcia sprawozdania Zarządu 

Powiatu Gorzowskiego z realizacji w latach 2019-2020 „Programu Opieki nad Zabytkami 

Powiatu Gorzowskiego na lata 2017-2020. 

11) Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie uchwalenia programu współpracy 

Powiatu Gorzowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa  

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie, na 2022 rok. 

12) Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie powierzenia Gminie Kłodawa zadania 

publicznego polegającego na: „Budowie ścieżki rowerowej przebiegającej wzdłuż drogi 

powiatowej Nr 1410F na odcinku Kłodawa – Santocko do granicy Gminy Kłodawa  

– etap drugi Mironice – Santocko realizowanego w ramach projektu: Rozwój ekologicznego 

transportu na terenie Gminy Kłodawa poprzez budowę ścieżek rowerowych”.  

13) Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu 

Gorzowskiego na 2021 rok. 

14) Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gorzowskiego na lata 2021 – 2042. 

15) Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych 

Powiatu Gorzowskiego 

16) Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2020/2021 w szkołach  

i placówkach prowadzonych przez Powiat Gorzowski. 

17) Interpelacje, zapytania i sprawy bieżące. 

1) Informacja na temat interpelacji i zapytań złożonych przez radnych w okresie między sesjami 

(tj. od dnia 28.09.2021 r. do dnia 29.11.2021 r.) 

2) Wystąpienie pokontrolne Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze znak: 

RIO.I.0920.12.2021 z dnia 11.10.2021 r. 

3) Informacja Lubuskiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków Wojewódzkiego Urzędu 

Ochrony Zabytków w Zielonej Górze znak: BFA.3146.14.2021 z dnia 10.09.2021 r. 

18) Zamknięcie XXXVII sesji Rady Powiatu Gorzowskiego. 
 

Andrzej Kail poddał pod głosowanie zatwierdzenie tematyki posiedzenia. 

 

Głosowano w sprawie: 
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Zatwierdzenie tematyki posiedzenia i wniosek do porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Mieczysław Jaszcz, Andrzej Juszczak, Andrzej Kail, Leonard Konieczny, Tadeusz Koper, Roman 

Król, Eugeniusz Kurzawski, Andrzej Legan, Eugeniusz Leśniewski, Jarosław Lewandowicz, 

Małgorzata Ludniewska, Zygmunt Mendelski, Mariusz Śpiewanek, Tomasz Wysoczański, 

Grzegorz Zapytowski 

NIEOBECNI (4) 

Roman Fraszczyk, Rafał Karmelita, Piotr Smykliński, Anna Wichlińska 

 

 Radni zatwierdzili porządek obrad. 
 
Wniosek Zarządu Powiatu Gorzowskiego znak: RZ.0022.118.2021 z dnia 26 listopada 2021 r. 
stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Andrzej Kail udzielił głosu Pani Elżbiecie Płonce Poseł na Sejm RP. 

 Elżbieta Płonka powitała obecnych. Podziękowała za udzielenie głosu. Podkreśliła, że dla 

niej jest to pierwsza wizyta na sesji Rady Powiatu Gorzowskiego. Poinformowała, że powodem tej 

wizyty są problemy jakie pojawiły się wokół Powiatu Gorzowskiego, a konkretnie wokół Pani 

Starosty Magdaleny Pędziwiatr. Najpierw były rozmowy na podstawie skarg osób, które zgłaszały 

się do Pani Elżbiety Rafalskiej i do niej. Głównie były to skargi pracowników. Dlatego poprosiła 

Państwową Inspekcję Pracy w Gorzowie Wlkp., aby sprawdziła, czy zgłaszane skargi mają wartość 

merytoryczną. Zarzuty stawiane wobec starosty Magdaleny Pędziwiatr to: 

- na około 100 osób, które zatrudnia powiat, w czasie obecnej kadencji, 30% osób zostało 

zwolnionych, albo samych się zwolniło (duża fluktuacja kadr, są skargi na zarządzanie 

pracownikami), 

- wysokie nagrody dla niektórych pracowników, 

- jednoosobowe decydowanie o tym, kto jest zatrudniany i kto zwalniany (zarządzanie autorytarne), 

- odeszli ludzie kompetentni i to jest problem szczególnie w wydziale Budownictwa, gdzie napływa 

bardzo dużo wniosków o pozwolenie na budowę (niedobór pracowników w wydz. Budownictwa), 

- problem z terminowym wydawaniem pozwoleń na budowę, (kary za opóźnienia), 

- udzielenie upoważnień do wydawania decyzji administracyjnych pracownikom wydziału 

Budownictwa, co obarcza ich odpowiedzialnością za opóźnienia, kary, przeciążenie ilością pracy, 

praca w nadgodzinach, niedobór fachowców, 

- opóźnienia w realizacji inwestycji w 2021 r. (np. Mościce, Lipki Wielkie),  

- powiat ma na koncie 38 mln zł, które nie zostały umocowane w rozpoczętych inwestycjach, 

- prośba do komisji Rewizyjnej o przeanalizowanie jak wyglądają inwestycje powiatu, (mówi się, 

że bogaty powiat, ale czy jest bogactwo działania), 

- używanie samochodu służbowego do celów prywatnych, zarówno przez starostę jak i bliskie jej 

osoby (bez rozliczeń – sprawa kierowana jest do Prokuratury jako działalność niezgodna  

z prawem), 

- umowy z osobami, których nie widać, że wykonują pracę na rzecz powiatu, a otrzymują 

wynagrodzenie, 

- pytanie jak kiepsko idą inwestycje jest powiązanie z osobami które pracują na rzecz powiatu  

oraz z realizacją budowy domu Pani Starosty, 

- osoba, która pełni tak duża funkcję nie może nie znać prawa (tym bardziej, że nie jest to już 

początek kadencji), stąd tego typu działania nie mogą być traktowane „przepraszam”, „nie 

wiedziałam”,  „zapomniałam” – to nie przystoi osobie zarządzającej powiatem. 

Podkreśliła, że niektóre rzeczy nie wypowiada publicznie, bo wymagają przeanalizowania, 

mówi o tym co jest oczywiste. To wszystko podważa odpowiedzialność polityczną Partii Prawo 
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i Sprawiedliwość. Zarówno Poseł Elżbieta Płonka, Europoseł Elżbieta Rafalska i Wojewoda 

Władysław Dajczak rozmawiali o tym wielokrotnie, że nie mogą darzyć zaufaniem  

i dawać parasol ochronny takim zachowaniom. Taka jest nasza decyzja, nie ma jeszcze decyzji 

partii. Jest powiadomienie Marka Asta, jako szefa struktur wojewódzkich partii. Rozmowy trwają 

już kilka tygodni. To co dzieje się w starostwie obarcza również zarząd powiatu. Rodzi to problem 

dla radnych powiatu, bo to radni będą musieli podjąć ostateczną decyzję w głosowaniu. 

 Na zakończenie wizyty Poseł Elżbieta Płonka złożyła wszystkim życzenia świąteczne. 

Życzyła zdrowia i rozsądku w podejmowanych decyzjach, jak i w zachowaniu sanitarnym  

w związku z pandemią Covid-19. Podziękowała za spotkanie. 

  Andrzej Kail zapytał, czy ktoś chciałby zadać pytanie Poseł Elżbiecie Płonce?  

 Jarosław Lewandowicz poinformował, że kilka dni temu, przypadkiem, spotkał pracownika 

starostwa, który prosił o zadanie pytania, „dlaczego, jak ktoś ma inne zdanie i idzie do Pani 

Starosty, jest przeniesiony dalej do innej części powiatu”, dlaczego nie jest wykorzystywany sprzęt 

wydziału dróg powiatowych, który został zakupiony ileś lat temu przez inne radny i na który 

wydane zostały duże pieniądze? 

 Elżbieta Płonka poinformowała, że na drugie pytanie nie umie odpowiedzieć, dlatego 

odpowie na pierwsze pytanie, jest to niedopuszczalne. W starostwie nie ma konkursów na 

stanowiska, tę sprawę pozostawiam inspekcji pracy. Obraz starosty z tortem, kwiatami i śpiewem 

koła gospodyń wiejskich nie przekłada się na efekty zarządzania i na to, jak są traktowani 

pracownicy.  

 Andrzej Kail - mam tylko jedną prośbę, na ostatniej sesji padł zarzut, że to ja przyszedłem  

z wnioskiem do Pani Poseł o odwołanie Pani Starosty. 

`  Elżbieta Płonka – nie. Nie składał Pan takiego wniosku. 

 Andrzej Kail – podziękował Pani Poseł Elżbiecie Płonce za przybycie. Zadeklarował, że 

radni będą starali się podjąć właściwą decyzję, aby zwyciężyło dobro powiatu. W imieniu radnych 

złożył Poseł Elżbiecie Płonce życzenia zdrowych i spokojnych Świąt Bożego Narodzenia.  

 Grzegorz Zapytowski poinformował, że chciałby odnieść się do wypowiedzi Pani Poseł, 

która była na początku tj. upoważnień dla pracowników wydziału Budownictwa. Z wydziałem 

budownictwa, jako pracownik gminy Kłodawa, współpracuję już ponad 20 lat. Pracownicy 

wydziału budownictwa zawsze mieli upoważnienia do wydawania decyzji administracyjnych  

w imieniu starosty. Wspomniała Pani o centrum wsparcia rodziny w Mościcach oraz o budowie 

internatu przy Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Lipkach Wielkich. Internat  

w Lipkach Wielkich dopiero w tym roku wszedł do budżetu i jest w trakcie procedowania. Wszyscy 

wiemy, że proces inwestycyjny jest procesem złożonym i nie ma tak, że dzisiaj ktoś da pieniądze,  

a jutro się wybuduje. Tak samo jest z Mościcami. Z tego, co było mówione na komisjach i sesji 

inwestycja jest realizowana prawidłowo i jest na etapie pozyskania pozwolenia na budowę. Potem 

będzie przetarg i wyłonienie wykonawcy. To wszystko trwa. Potem będzie podpisanie umowy  

i przystąpienie do realizacji. Zgodnie z wieloletnią prognozą finansową inwestycja zapisana jest do 

realizacji na dwa lata tj. 2021-2022. W tym zakresie zarzut do starosty nie ma uzasadnienia. 

 Elżbieta Płonka – zadałam pytanie, żebyście Państwo to sprawdzili, jak wyglądają 

inwestycje, czy idą zgodnie z planem. Jako powiat macie na koncie dużo pieniędzy i jak to będzie  

z tymi pieniędzmi w sensie zakończenia roku. Inwestycje są rzeczą najważniejszą, jeżeli chodzi o to 

co się robi w powiecie i jak się to robi. 

 Grzegorz Zapytowski – problem wykwalifikowanych pracowników w wydziale 

budownictwa istnieje od wielu lat. Obecnie bardzo wzrosła ilość wpływających do wydziału 

wniosków i jest to problem ogólny. W sprawie usprawnienia pracy w wydziale rozmawiałem  

z wicestarostą i starostą powiatu gorzowskiego 

 Elżbieta Płonka - zmienił się naczelnik wydziału Budownictwa, jak odejdą pracownicy 

mający uprawnienia emerytalne sytuacja będzie bardzo trudna. 

 Paweł Dąbrowski – wcześniej wydział budownictwa liczył 10 osób, teraz ok. 20 osób. 

 Andrzej Kail jeszcze raz podziękował Pani Poseł Elżbiecie Płonce za obecność na sesji 

Rady Powiatu Gorzowskiego. 

 Andrzej Kail ogłosi 15 minutową przerwę w obradach od godz. 14.30 do godz. 14.45. 
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 Andrzej Kail o godz. 14.45 wznowił obrady. 

 

 Roman Fraszczyk o godz. 14.40 przybył na sesję. Przeprosił radnych za spóźnienie 

Podkreślił, że było ono spowodowane ważnymi sprawami służbowymi. Poinformował, że zwróci 

się z pytaniem do zarządu Partii Prawo i Sprawiedliwość, czy obecność Pani Poseł Elżbiety Płonki 

na dzisiejszej sesji Rady Powiatu Gorzowskiego było inicjatywą Pani Poseł, czy zarządu partii? 

 

3. Informacja dotycząca uwag wniesionych przez radnych do protokołów z sesji Rady Powiatu 

Gorzowskiego: Nr XXXIV/2021 z dnia 27 września 2021 r., Nr XXXV/2021 z dnia 15 listopada 

2021 r. i Nr XXXVI/2021 z dnia 17 listopada 2021 r. 

 Andrzej Kail zapytał radnych, czy mają uwagi do protokołów z sesji Rady Powiatu 

Gorzowskiego: Nr XXXIV/2021 z dnia 27 września 2021 r., Nr XXXV/2021 z dnia 15 listopada  

2021 r. i Nr XXXVI/2021 z dnia 17 listopada 2021 r. 

 Radni nie zgłosili żadnych uwag i zatwierdzili ww. protokoły. 

  

4. Sprawozdanie Starosty z pracy Zarządu między sesjami. 

 Małgorzata Ludniewska przedstawiła sprawozdanie starosty z pracy zarządu między 

sesjami. Poinformowała, że w okresie między sesjami tj. od dnia 28 września  

2021 r. do dnia 29 listopada 2021 r. zarząd powiatu odbył siedem posiedzeń. Następnie 

szczegółowo omówiła, między innymi, podjęte uchwały i rozpatrzone wnioski. Podkreśliła, że 

zarząd powiatu zatwierdził projekty uchwał Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie: uchwały 

budżetowej na 2022 rok i uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022 – 2042 oraz 

przedłożył ww. projekty uchwał Radzie Powiatu Gorzowskiego i Prezesowi Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Zielonej Górze celem zaopiniowania. Ponadto zarząd powiatu zgłosił wniosek  

w sprawie zwołania sesji Rady Powiatu Gorzowskiego na podstawie art. 15 ust. 7 ustawy z dnia  

5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym oraz § 9 ust. 2 i 3 Statutu Powiatu Gorzowskiego. 

 Eugeniusz Kurzawski poinformował, że radnych gminy Witnica niepokoi fakt, iż  

w projekcie budżetu na 2022 rok „nie ma pewnych elementów, które zdaniem radnych z Witnicy 

powinny się znaleźć”. 

 Małgorzata Ludniewska odpowiedziała, że projekt budżetu powiatu gorzowskiego na 2022 

rok będzie szczegółowo omawiany i analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady 

Powiatu Gorzowskiego, zaplanowanym na dzień 6 grudnia br. i wtedy będzie można zgłaszać 

poprawki i uwagi do tego dokumentu.  

 Andrzej Kail poinformował, że podjęcie stosownej uchwały na XXXVI sesji Rady Powiatu 

Gorzowskiego, która odbyła się w dniu 17 listopada 2021 r. przyczyni się do powstania  

w Kostrzyńsko-Słubickiej Specjalnej Strefie Ekonomicznej firmy z branży papierniczej, która 

stworzy ok. 300 nowych miejsc pracy. Wyraził podziękowanie radnym za powyższe. 

 Rada Powiatu Gorzowskiego przyjęła sprawozdanie starosty z pracy zarządu powiatu 

gorzowskiego w okresie między sesjami od dnia 28 września 2021 r. do dnia 29 listopada 2021 r. 

 
Sprawozdanie starosty z pracy zarządu powiatu gorzowskiego w okresie miedzy sesjami od dnia  
28 września 2021 r. do dnia 29 listopada 2021 r. stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

5. Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie uchwalenia Programu Ochrony 

Środowiska dla Powiatu Gorzowskiego na lata 2021 – 2024 z perspektywą do roku 2028. 

 Andrzej Kail poinformował, że ww. projekt uchwały był szczegółowo omawiany na 

wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Powiatu Gorzowskiego, które odbyło się w dniu  

15 listopada 2021 r. i uzyskał pozytywną opinię wszystkich komisji. Zapytał, czy radni mają 

pytania do tego projektu uchwały? 

 Radni nie zgłosili żadnych pytań, ani uwag. 

 Małgorzata Ludniewska poinformowała, że chciałaby odpowiedzieć na pytanie które padło 

na komisjach, ile zostało wydanych zgłoszeń i wniosków o pozwolenie na budowę dotyczących 

instalacji zewnętrznych i gazowych dla poprawy czystości powietrza za okres od 1 stycznia do  
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22 listopada 2021 r. Pozwoleń na budowę instalacji zewnętrznych zostało wydanych 7, zgłoszeń 

wykonania robót budowlanych na terenie całego powiatu – 259 wniosków.  

 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie uchwalenia Programu Ochrony 

Środowiska dla Powiatu Gorzowskiego na lata 2021 – 2024 z perspektywą do roku 2028. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: ZA (16) 

Roman Fraszczyk, Mieczysław Jaszcz, Andrzej Juszczak, Andrzej Kail, Leonard Konieczny, 

Tadeusz Koper, Roman Król, Eugeniusz Kurzawski, Andrzej Legan, Eugeniusz Leśniewski, 

Jarosław Lewandowicz, Małgorzata Ludniewska, Zygmunt Mendelski, Mariusz Śpiewanek, 

Tomasz Wysoczański, Grzegorz Zapytowski 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Karmelita, Piotr Smykliński, Anna Wichlińska 

 

 Rada Powiatu Gorzowskiego jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 196/XXXVII/2021 

 w sprawie uchwalenia Programu Ochrony Środowiska dla Powiatu Gorzowskiego na lata 2021  

– 2024 z perspektywą do roku 2028. 

 

6. Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie utworzenia mieszkań chronionych dla 

osób niepełnosprawnych, posiadających orzeczenie o znacznym lub umiarkowanym stopniu 

niepełnosprawności z powodu choroby psychicznej, upośledzenia umysłowego, całościowych 

zaburzeń rozwojowych lub epilepsji oraz osób niewidomych. 

 Andrzej Kail poinformował, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

wszystkie komisje stałe na posiedzeniu, które odbyło się w dniu 15 listopada 2021 r. Zapytał, czy 

radni mają pytania, bądź uwagi do ww. projektu uchwał? 

 Radni nie zgłosili żadnych pytań, ani uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie utworzenia mieszkań chronionych dla 

osób niepełnosprawnych, posiadających orzeczenie o znacznym lub umiarkowanym stopniu 

niepełnosprawności z powodu choroby psychicznej, upośledzenia umysłowego, całościowych 

zaburzeń rozwojowych lub epilepsji oraz osób niewidomych. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Roman Fraszczyk, Mieczysław Jaszcz, Andrzej Juszczak, Andrzej Kail, Leonard Konieczny, 

Tadeusz Koper, Roman Król, Eugeniusz Kurzawski, Andrzej Legan, Eugeniusz Leśniewski, 

Jarosław Lewandowicz, Małgorzata Ludniewska, Zygmunt Mendelski, Mariusz Śpiewanek, 

Tomasz Wysoczański, Grzegorz Zapytowski 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Karmelita, Piotr Smykliński, Anna Wichlińska 

 

 Rada Powiatu Gorzowskiego jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 197/XXXVII/2021  

w sprawie utworzenia mieszkań chronionych dla osób niepełnosprawnych, posiadających 

orzeczenie o znacznym lub umiarkowanym stopniu niepełnosprawności z powodu choroby 

psychicznej, upośledzenia umysłowego, całościowych zaburzeń rozwojowych lub epilepsji oraz 

osób niewidomych. 
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7. Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały Nr 188/XXXIV/2021 

Rady Powiatu Gorzowskiego z dnia 27 września 2021 r. w sprawie planu finansowego środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na realizację zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej na 2021 r. 

 Andrzej Kail poinformował, że ww. projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

wszystkie komisje stałe Rady na posiedzeniu, które odbyło się w dniu 15 listopada 2021 r.  

 Adriana Tutak zgłosiła autopoprawkę do projektu uchwały. Poinformowała, że nastąpił błąd 

w podliczeniu środków na rehabilitację społeczną (zamiast kwoty 2.419.686,00 zł powinno być 

2.429.786,00 zł). 

Andrzej Kail zapytał, czy radni mają pytania, bądź uwagi do projektu uchwały? 

 Radni nie zgłosili żadnych pytań, ani uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały Nr 188/XXXIV/2021 

Rady Powiatu Gorzowskiego z dnia 27 września 2021 r. w sprawie planu finansowego środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na realizację zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej na 2021 r.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Roman Fraszczyk, Mieczysław Jaszcz, Andrzej Juszczak, Andrzej Kail, Leonard Konieczny, 

Tadeusz Koper, Roman Król, Eugeniusz Kurzawski, Andrzej Legan, Eugeniusz Leśniewski, 

Jarosław Lewandowicz, Małgorzata Ludniewska, Zygmunt Mendelski, Mariusz Śpiewanek, 

Tomasz Wysoczański, Grzegorz Zapytowski 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Karmelita, Piotr Smykliński, Anna Wichlińska 

 

 Rada Powiatu Gorzowskiego jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 198/XXXVII/2021  

w sprawie zmiany uchwały Nr 188/XXXIV/2021 Rady Powiatu Gorzowskiego z dnia 27 września 

2021 r. w sprawie planu finansowego środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych na realizację zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej na 2021 r. 

 

8. Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie uchwalenia „Powiatowego Programu 

Zapobiegania Przestępczości oraz Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli na lata 2021 

-2026 dla Powiatu Gorzowskiego”. 

 Andrzej Kail poinformował, że ww. projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

wszystkie komisje stałe Rady na posiedzeniu, które odbyło się w dniu 15 listopada 2021 r. Zapytał, 

czy radni mają pytania, bądź uwagi do projektu uchwały? 

 Radni nie zgłosili żadnych pytań, ani uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie uchwalenia „Powiatowego Programu 

Zapobiegania Przestępczości oraz Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli na lata 2021 

-2026 dla Powiatu Gorzowskiego”.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne 

ZA (16) 

Roman Fraszczyk, Mieczysław Jaszcz, Andrzej Juszczak, Andrzej Kail, Leonard Konieczny, 

Tadeusz Koper, Roman Król, Eugeniusz Kurzawski, Andrzej Legan, Eugeniusz Leśniewski, 
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Jarosław Lewandowicz, Małgorzata Ludniewska, Zygmunt Mendelski, Mariusz Śpiewanek, 

Tomasz Wysoczański, Grzegorz Zapytowski 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Karmelita, Piotr Smykliński, Anna Wichlińska 

 

 Rada Powiatu Gorzowskiego jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 199/XXXVII/2021  

w sprawie uchwalenia „Powiatowego Programu Zapobiegania Przestępczości oraz Porządku 

Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli na lata 2021-2026 dla Powiatu Gorzowskiego”.  

 

9. Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów za 

usunięcie i przechowywanie pojazdów na 2022 rok. 

Andrzej Kail poinformował, że ww. projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

wszystkie komisje stałe Rady na posiedzeniu, które odbyło się w dniu 15 listopada 2021 r. Zapytał, 

czy radni mają pytania, bądź uwagi do projektu uchwały? 

 Grzegorz Zapytowski zwrócił się z pytaniem, czy powiat ma dochody z tego tytułu? 

 Agata Nowak poinformowała, że nie, gdyż koszty realizacji zadania przewyższają dochody 

uzyskane z opłat od właścicieli pojazdów. 

 Andrzej Kail zapytał, czy są jeszcze pytania do omawianego projektu uchwały. 

 Radni nie zgłosili więcej pytań? 

 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów za 

usunięcie i przechowywanie pojazdów na 2022 rok. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Roman Fraszczyk, Mieczysław Jaszcz, Andrzej Juszczak, Andrzej Kail, Leonard Konieczny, 

Tadeusz Koper, Roman Król, Eugeniusz Kurzawski, Andrzej Legan, Eugeniusz Leśniewski, 

Jarosław Lewandowicz, Małgorzata Ludniewska, Zygmunt Mendelski, Mariusz Śpiewanek, 

Tomasz Wysoczański, Grzegorz Zapytowski 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Karmelita, Piotr Smykliński, Anna Wichlińska 

 

 Rada Powiatu Gorzowskiego jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 200/XXXVII/2021  

w sprawie ustalenia wysokości opłat i kosztów za usunięcie i przechowywanie pojazdów na 2022 

rok. 

 

10. Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie przyjęcia sprawozdania Zarządu 

Powiatu Gorzowskiego z realizacji w latach 2019-2020 „Programu Opieki nad Zabytkami Powiatu 

Gorzowskiego na lata 2017-2020”. 

Andrzej Kail poinformował, że ww. projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

wszystkie komisje stałe Rady na posiedzeniu, które odbyło się w dniu 15 listopada 2021 r. Zapytał, 

czy radni mają pytania, bądź uwagi do projektu uchwały? 

 Radni nie zgłosili żadnych pytań, ani uwag? 

 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie przyjęcia sprawozdania Zarządu Powiatu 

Gorzowskiego z realizacji w latach 2019-2020 „Programu Opieki nad Zabytkami Powiatu 

Gorzowskiego na lata 2017-2020. 

 

Wyniki głosowania 
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ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Roman Fraszczyk, Mieczysław Jaszcz, Andrzej Juszczak, Andrzej Kail, Leonard Konieczny, 

Tadeusz Koper, Roman Król, Eugeniusz Kurzawski, Andrzej Legan, Eugeniusz Leśniewski, 

Jarosław Lewandowicz, Małgorzata Ludniewska, Zygmunt Mendelski, Mariusz Śpiewanek, 

Tomasz Wysoczański, Grzegorz Zapytowski 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Karmelita, Piotr Smykliński, Anna Wichlińska 

 Rada Powiatu Gorzowskiego jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 201/XXXVII/2021  

w sprawie przyjęcia sprawozdania Zarządu Powiatu Gorzowskiego z realizacji w latach 2019-2020 

„Programu Opieki nad Zabytkami Powiatu Gorzowskiego na lata 2017-2020. 

 

11. Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie uchwalenia programu współpracy 

Powiatu Gorzowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 

ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na 

2022 rok. 

Andrzej Kail poinformował, że ww. projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

wszystkie komisje stałe Rady na posiedzeniu, które odbyło się w dniu 15 listopada 2021 r. Zapytał, 

czy radni mają pytania, bądź uwagi do projektu uchwały? 

 Radni nie zgłosili żadnych pytań, ani uwag? 

 

Głosowano w sprawie:  
Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie uchwalenia programu współpracy 

Powiatu Gorzowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami,  

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie, na 2022 rok. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Roman Fraszczyk, Mieczysław Jaszcz, Andrzej Juszczak, Andrzej Kail, Leonard Konieczny, 

Tadeusz Koper, Roman Król, Eugeniusz Kurzawski, Andrzej Legan, Eugeniusz Leśniewski, 

Jarosław Lewandowicz, Małgorzata Ludniewska, Zygmunt Mendelski, Mariusz Śpiewanek, 

Tomasz Wysoczański, Grzegorz Zapytowski 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Karmelita, Piotr Smykliński, Anna Wichlińska 

 

 Rada Powiatu Gorzowskiego jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 202/XXXVII/2021  

w sprawie uchwalenia programu współpracy Powiatu Gorzowskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na 2022 rok. 

 

12. Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie powierzenia Gminie Kłodawa zadania 

publicznego polegającego na: „Budowie ścieżki rowerowej przebiegającej wzdłuż drogi 

powiatowej Nr 1410F na odcinku Kłodawa – Santocko do granicy Gminy Kłodawa – etap drugi 

Mironice – Santocko realizowanego w ramach projektu: Rozwój ekologicznego transportu na 

terenie Gminy Kłodawa poprzez budowę ścieżek rowerowych”. 

Andrzej Kail poinformował, że ww. projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

wszystkie komisje stałe Rady na posiedzeniu, które odbyło się w dniu 15 listopada 2021 r. Zapytał, 

czy radni mają pytania, bądź uwagi do projektu uchwały? 

 Radni nie zgłosili żadnych pytań, ani uwag? 
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Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie powierzenia Gminie Kłodawa zadania 

publicznego polegającego na: „Budowie ścieżki rowerowej przebiegającej wzdłuż drogi 

powiatowej Nr 1410F na odcinku Kłodawa – Santocko do granicy Gminy Kłodawa – etap drugi 

Mironice – Santocko realizowanego w ramach projektu: Rozwój ekologicznego transportu na 

terenie Gminy Kłodawa poprzez budowę ścieżek rowerowych”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Roman Fraszczyk, Mieczysław Jaszcz, Andrzej Juszczak, Andrzej Kail, Leonard Konieczny, 

Tadeusz Koper, Roman Król, Eugeniusz Kurzawski, Andrzej Legan, Eugeniusz Leśniewski, 

Jarosław Lewandowicz, Małgorzata Ludniewska, Zygmunt Mendelski, Mariusz Śpiewanek, 

Tomasz Wysoczański, Grzegorz Zapytowski 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Karmelita, Piotr Smykliński, Anna Wichlińska 

 

Rada Powiatu Gorzowskiego jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 203/XXXVII/2021  

w sprawie powierzenia Gminie Kłodawa zadania publicznego polegającego na: „Budowie ścieżki 

rowerowej przebiegającej wzdłuż drogi powiatowej Nr 1410F na odcinku Kłodawa – Santocko do 

granicy Gminy Kłodawa – etap drugi Mironice – Santocko realizowanego w ramach projektu: 

Rozwój ekologicznego transportu na terenie Gminy Kłodawa poprzez budowę ścieżek 

rowerowych”. 

 

13. Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu 

Gorzowskiego na 2021 rok. 

 Anna Górska poinformowała, że projekt ww. uchwały był szczegółowo przedstawiany  

i omawiany na posiedzeniu komisji wspólnych w dniu 15 listopada 2021 r. Jednakże do dnia 

dzisiejszego zaszło wiele zmian dlatego przedstawia autopoprawkę do uchwały. Poinformowała, że 

dokonuje się zwiększenia dochodów i wydatków o kwotę 730.310,00 zł. Wszystkie zmiany  

w rozbiciu na rozdziały i paragrafy zostały szczegółowo opisane w uzasadnieniu do uchwały. 

Ponadto na wniosek kierowników: Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Kostrzynie nad Odrą, 

Starostwa Powiatowego w Gorzowie Wlkp. oraz Domu Pomocy Społecznej w Kamieniu Wielkim 

dokonuje się zmian w planach finansowych tych jednostek. 

 Andrzej Kail zapytał, czy radni mają pytania bądź uwagi do przedstawionego powyżej 

projektu uchwały? 

 Jarosław Lewandowicz zapytał, co mieści się pod pojęciem „zakup usług pozostałych”? 

 Anna Górska poinformowała, że przede wszystkim są w tym usługi pocztowe, gdzie indziej 

nie sklasyfikowane. O zwiększenie tego paragrafu wnioskował wydział HR i Administracji. 

 Paweł Dąbrowski poinformował, że w związku z pandemią Covid-19 i zamknięciem urzędu 

dla interesantów znacznie wzrosły w starostwie koszty usług pocztowych. 

 Grzegorz Zapytowski zapytał, jak wygląda zakup tych usług, czy ogłaszany jest przetarg  

i o jaką kwotę zwiększyły się wydatki. Poinformował, że na posiedzeniu komisji wspólnych  

w dniu 15 listopada 2021 r. zwrócił uwagę na błąd w nazwie miejscowości Mironice  

– w uzasadnieniu wpisano Mieronice. Powyższy zapis nie został zmieniony. 

 Karolina Andrzejak poinformowała, że na usługi pocztowe organizowany jest przetarg. 

Eugeniusz Kurzawski podkreślił, że chciałby się upewnić, czy dwa wnioski dyrektora 

Powiatowego Urzędu Pracy w Gorzowie Wlkp. w sprawie podwyżek wynagrodzeń dla 

pracowników i nagród (ponad 270 tys. zł) są ujęte w projekcie uchwały i czy w momencie podjęcia 

uchwały będą mogły być realizowane? 

Anna Górska poinformowała, że wszystkie wnioski dyrektora PUP w Gorzowie Wlkp.  

dot. zwiększenia budżetu zostały do budżetu wprowadzone. 
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Andrzej Kail zapytał, czy radni mają jeszcze jakieś pytania do ww. projektu uchwały? 

 Radni nie zgłosili więcej pytań, ani uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu 

Gorzowskiego na 2021 rok. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Roman Fraszczyk, Mieczysław Jaszcz, Andrzej Juszczak, Andrzej Kail, Leonard Konieczny, 

Tadeusz Koper, Roman Król, Eugeniusz Kurzawski, Andrzej Legan, Eugeniusz Leśniewski, 

Jarosław Lewandowicz, Małgorzata Ludniewska, Zygmunt Mendelski, Mariusz Śpiewanek, 

Tomasz Wysoczański, Grzegorz Zapytowski 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Karmelita, Piotr Smykliński, Anna Wichlińska 

 

 Rada Powiatu Gorzowskiego jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 204/XXXVII/2021  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu Gorzowskiego na 2021 rok. 

 

14. Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gorzowskiego na lata 2021 – 2042. 

Andrzej Kail poinformował, że ww. projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

wszystkie komisje stałe Rady na posiedzeniu, które odbyło się w dniu 15 listopada 2021 r. Zapytał, 

czy radni mają pytania, bądź uwagi do projektu uchwały? 

 Grzegorz Zapytowski poinformował, że w związku z tym, co było mówione na temat 

inwestycji na początku sesji, chciałby się zapytać o zapis inwestycji w wieloletniej prognozie 

finansowej powiatu i jak to się przedstawia ze strony wydziału Inwestycji, Rozwoju i Spraw 

Społecznych? 

 Magdalena Nowa poinformowała, że wydział Inwestycji, Rozwoju i Spraw Społecznych 

przygotowuje wszystkie przetargi dot. inwestycji (tj. kubaturowych, drogowych). Jednakże 

realizuje tylko inwestycje kubaturowe. Na chwilę obecną wydział zajmuje się inwestycjami takimi 

jak: remont dachu na głównym budynku i na tarasach Domu Pomocy Społecznej W Kamieniu 

Wielkim. Ta inwestycja zostanie zakończona do dnia 17 grudnia 2021 r. i do końca roku zostaną 

wydatkowane środki. W realizacji tej inwestycji nie było żadnego opóźnienia, wyszły tylko roboty 

dodatkowe w kwocie 20 tys. zł, które nie opóźniają całości inwestycji. Kolejną inwestycją jest 

Centrum wsparcia rodziny w Mościcach. W dniu dzisiejszym otrzymaliśmy decyzję pozwolenia na 

budowę.  

 Grzegorz Zapytowski – ile czekaliśmy na pozwolenie na budowę? 

 Magdalena Nowak – wniosek został złożony w miesiącu sierpniu br. Pełna dokumentacja 

techniczna została wykonana w ciągu trzech miesięcy. Na obecną sytuację jest to bardzo krótki 

czas. W momencie uprawomocnienia się decyzji powiat przystąpi do ogłoszenia przetargu 

(grudzień/styczeń), wyłonienia wykonawcy, podpisania umowy i realizacji zadania. Następną 

inwestycją jest budowa internatu przy Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Lipkach 

Wielkich. Inwestycja jest w trakcie przygotowania dokumentacji technicznej. Dopiero w sierpniu 

br. otrzymaliśmy informację, że inwestycja dostała dofinansowanie w ramach projektu „Polski 

Ład”. Jeszcze przed tą informacją zaczęto przygotowywać dokumentację techniczną. Jeśli chodzi  

o inwestycje kubaturowe, za które odpowiada wydział inwestycji, rozwoju i spraw społecznych to 

nie ma żadnych przestojów, wszystko idzie zgodnie z planem. W kwestii inwestycji drogowych nie 

chciałabym się wypowiadać. Jeśli chodzi o przetargi i porozumienia z gminami to rozliczanie 

dofinansowań do inwestycji drogowych odbywa się zgodnie z planem, nie ma żadnych opóźnień. 
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 Grzegorz Zapytowski zwrócił się do Andrzeja Kaila z wnioskiem o zaproszenie na sesję 

naczelnika wydziału Dróg Powiatowych. 

 Andrzej Kail wyraził zgodę na powyższe. 

 Grzegorz Zapytowski zwrócił się do naczelnika wydziału Dróg Powiatowych  

o przedstawienie informacji na temat realizacji inwestycji drogowych, które są zapisane  

w wieloletniej prognozie finansowej – na jakim są etapie i jak to wygląda z punktu widzenia 

wydziału Dróg Powiatowych? 

 Paweł Tokarczuk poinformował, że jeżeli chodzi o inwestycję drogową na Warnikach 

(gmina Kostrzyn nad Odrą) to harmonogram na rok 2021 zakładał wykonanie prac na kwotę  

4,8 mln zł, na ten moment powinno być wykorzystane ok. 3,2 mln zł. Była tylko jedna płatność (za 

roboty budowlane i inspektora nadzoru). Do końca roku będzie jeszcze jedna płatność. Wykonawca 

zgłaszał problemy z dostępem do materiałów w pewnym czasie realizacji prac plus odkrycia 

archeologiczne (odkryte zostały urny z prochami z przed 3 tysięcy lat). Z tego względu prace się 

trochę opóźniły, nie mniej jednak wykonawca deklaruje realizację zadania zgodnie z terminem. 

Jeżeli mówimy o przebudowie drogi powiatowej Nr 1392F Stanowice – Lubno, gm. Bogdaniec, 

wójt gminy Bogdaniec zrezygnowała z tej inwestycji. Jeżeli chodzi o przebudowę wraz  

z rozbudową drogi powiatowej Nr 1406F na odcinku Wawrów-Czechów etap II to, wniosek, 

składany do wojewody był w zakresie zaprojektuj i wybuduj. Wykonawca, na tym etapie, dostał 

upoważnienie, dokumenty w miesiącu grudniu będą złożone w wydziale Budownictwa w celu 

uzyskania decyzji. Od przyszłego roku inwestycja będzie realizowana. Jeżeli chodzi o przebudowę 

wraz z rozbudową drogi powiatowej 1398F Borek – Brzozowiec to przetarg ogłaszany był 

dwukrotnie. Udało się przy drugim przetargu wyłonić wykonawcę z niższą ceną. Prace również są  

w technologii zaprojektuj i wybuduj. Obecnie trwają prace projektowe, które zgodnie z deklaracją 

wykonawcy będą zakończone do końca I kw. przyszłego roku. Inwestycja przejścia dla pieszych  

– umowa dotarła ok. dwa tygodnie temu. Szykowane są dokumenty do zapytania ofertowego. 

Roboty budowlane rozpoczną się w grudniu br. Realizacja prac – lipiec 2022 rok.  

 Grzegorz Zapytowski zapytał, skoro gmina Bogdaniec zrezygnowała z inwestycji 

Stanowice-Lubno, to czy nie należałoby tej inwestycji „wyjąć” z wieloletnie prognozy finansowej?, 

czy mówił Pan o dwóch przejściach – pierwsze w Chwalęcicach, a drugie gdzie? 

 Paweł Tokarczuk odpowiedział, że drugie przejście dotyczy Wojcieszyc. 

 Jarosław Lewandowicz zapytał o sprawę zamknięcia mostu w Łupowie w związku  

z realizacją inwestycji drogowej na drodze wojewódzkiej. 

 Paweł Tokarczuk poinformował, że zarządzającym ruchem na drogach wojewódzkich jest 

marszałek województwa. Prawdopodobnie zostanie przyjęty wahadłowy system prac, czyli droga 

nie będzie zamknięta. 

 Grzegorz Zapytowski poinformował, że w związku z tym, co było przed chwilą przekazane, 

zwraca się o aktualizację projektu budżetu na 2022 rok. 

 Andrzej Kail zapytał, czy radni mają jeszcze pytania do projektu uchwały Rady Powiatu 

Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Gorzowskiego na lata 2021 – 2042. 

 Radni nie zgłosili więcej pytań. 

 

Głosowano w sprawie: Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gorzowskiego na lata 2021  

– 2042. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Roman Fraszczyk, Mieczysław Jaszcz, Andrzej Juszczak, Andrzej Kail, Leonard Konieczny, 

Tadeusz Koper, Roman Król, Eugeniusz Kurzawski, Andrzej Legan, Eugeniusz Leśniewski, 
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Małgorzata Ludniewska, Zygmunt Mendelski, Mariusz Śpiewanek, Tomasz Wysoczański, 

Grzegorz Zapytowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jarosław Lewandowicz 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Karmelita, Piotr Smykliński, Anna Wichlińska 

 

 Rada Powiatu Gorzowskiego większością głosów podjęła Uchwałę Nr 205/XXXVII/2021  

w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Gorzowskiego na lata 2021 – 2042. 

 

Andrzej Kail poinformował, że otrzymał wniosek radnych Anny Wichlińskiej, Piotra 

Smyklińskiego oraz Rafała Karmelity, który o godz. 15.40 wpłynął pocztą e-mail do Biura Rady  

i Zarządu Powiatu. Wniosek dotyczy stanowiska ww. radnych w kwestii procedowania projektu 

uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych Powiatu 

Gorzowskiego 

 Eugeniusz Kurzawski zgłosił wniosek formalny w sprawie zarządzenia 15 minutowej 

przerwy. 

 Andrzej Kail ogłosił przerwę w obradach od godz. 15.45. do godz. 16.00. 

 Andrzej Kail o godz. 16.00 wznowił obrady. 

 

15 Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych 

Powiatu Gorzowskiego 

 Karolina Andrzejak poinformowała, że dotychczas obowiązująca uchwała w sprawie diet 

radnych opierała się na przepisach, które uległy nowelizacji. Zmiany weszły w życie z dniem  

1 listopada 2021 r. i spowodowały konieczność procedowania uchwały uwzględniającej zmienione 

przepisy.  

 Andrzej Kail zapytał radnych, czy mają pytania, bądź uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały? 

 Radni nie zgłosili żadnych pytań, ani uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 
Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych 

Powiatu Gorzowskiego.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Roman Fraszczyk, Mieczysław Jaszcz, Andrzej Juszczak, Andrzej Kail, Leonard Konieczny, 

Tadeusz Koper, Roman Król, Eugeniusz Kurzawski, Eugeniusz Leśniewski, Małgorzata 

Ludniewska, Zygmunt Mendelski, Tomasz Wysoczański, Grzegorz Zapytowski 

PRZECIW (3) 

Andrzej Legan, Jarosław Lewandowicz, Mariusz Śpiewanek 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Karmelita, Piotr Smykliński, Anna Wichlińska 

 

 Rada Powiatu Gorzowskiego większością głosów podjęła Uchwałę Nr 206/XXXVII/2021  

w sprawie ustalenia wysokości diet dla radnych Powiatu Gorzowskiego. 

 
Wniosek radnych Anny Wichlińskiej, Piotra Smyklińskiego i Rafała Karmelity z dnia 29 listopada 
2021 r. stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
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16 Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2020/2021 w szkołach  

i placówkach prowadzonych przez Powiat Gorzowski. 

 Andrzej Kail poinformował, że radni otrzymali informację o stanie realizacji zadań 

oświatowych w roku szkolnym 2020/2021 w szkołach i placówkach prowadzonych przez powiat 

gorzowski. Zapytał, czy są pytania do ww. informacji. 

 Radni nie zgłosili żadnych pytań. 

 Rada Powiatu Gorzowskiego przyjęła informację o stanie realizacji zadań oświatowych  

w roku szkolnym 2020/2021 w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Gorzowski. 

 
Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2020/2021 w szkołach  
i placówkach prowadzonych przez Powiat Gorzowski stanowi  załącznik nr 6 do niniejszego 
protokołu. 

 

17 Interpelacje, zapytania i sprawy bieżące. 

a) Informacja na temat interpelacji i zapytań złożonych przez radnych w okresie między sesjami  

(tj. od dnia 28.09.2021 r. do dnia 29.11.2021 r.) 

Rada Powiatu zapoznała się z ww. informacją. 

 
Informacja na temat interpelacji i zapytań złożonych przez radnych w okresie między sesjami  
(tj. od dnia 28.09.2021 r. do dnia 29.11.2021 r.) stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

b) Wystąpienie pokontrolne Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze znak: 

RIO.I.0920.12.2021 z dnia 11.10.2021 r. 

Rada Powiatu zapoznała się wystąpieniem pokontrolnym Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Zielonej Górze znak: RIO.I.0920.12.2021 z dnia 11.10.2021 r. 

 
Wystąpienie pokontrolne Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze znak: 
RIO.I.0920.12.2021 z dnia 11.10.2021 r. stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

c) Informacja Lubuskiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków Wojewódzkiego Urzędu 

Ochrony Zabytków w Zielonej Górze znak: BFA.3146.14.2021 z dnia 10.09.2021 r. 

 Rada Powiatu Gorzowskiego zapoznała się z informacją Lubuskiego Wojewódzkiego 

Konserwatora Zabytków Wojewódzkiego Urzędu Ochrony Zabytków w Zielonej Górze znak: 

BFA.3146.14.2021 z dnia 10.09.2021 r. 

 
Pismo Lubuskiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków Wojewódzkiego Urzędu Ochrony 
Zabytków w Zielonej Górze znak: BFA.3146.14.2021 z dnia 10.09.2021 r. stanowi załącznik nr 9 
do niniejszego protokołu. 

 

 Andrzej Kail przedstawił wniosek radnych: Romana Króla, Eugeniusza Kurzawskiego, 

Zygmunta Mendelskiego, Andrzeja Legana, Andrzeja Kaila, Mieczysława Jaszcza, Jarosława 

Lewandowicza i Mariusza Śpiewanka w sprawie rozszerzenia porządku obrad o podjęcie uchwały 

Rady Powiatu Gorzowskiego zlecającej wykonanie czynności kontrolnych i sprawdzających przez 

Komisję Rewizyjną Rady Powiatu Gorzowskiego w zakresie kwestii poruszanych przez Poseł 

Elżbietę Płonkę. Następnie poddał ww. wniosek pod głosowanie. 

 
Wniosek radnych: Romana Króla, Eugeniusza Kurzawskiego, Zygmunta Mendelskiego, Andrzeja 
Legana, Andrzeja Kaila, Mieczysława Jaszcza, Jarosława Lewandowicza i Mariusza Śpiewanka  
z dnia 29.11.2021 r. stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: rozszerzenia porządku obrad o podjęcie uchwały Rady Powiatu 

Gorzowskiego zlecającej wykonanie czynności kontrolnych i sprawdzających przez Komisję 

Rewizyjną Rady Powiatu Gorzowskiego w zakresie kwestii poruszanych przez Poseł Elżbietę 

Płonkę - jako pkt 18. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Roman Fraszczyk, Mieczysław Jaszcz, Andrzej Juszczak, Andrzej Kail, Leonard Konieczny, 

Tadeusz Koper, Roman Król, Eugeniusz Kurzawski, Andrzej Legan, Eugeniusz Leśniewski, 

Jarosław Lewandowicz, Małgorzata Ludniewska, Zygmunt Mendelski, Mariusz Śpiewanek, 

Tomasz Wysoczański, Grzegorz Zapytowski 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Karmelita, Piotr Smykliński, Anna Wichlińska 

 

 Rada Powiatu Gorzowskiego jednogłośnie pozytywnie rozpatrzyła ww. wniosek. 

 Andrzej Kail ogłosił 10 minutową przerwę o obradach od godz. 16.20 do godz. 16.30. 

 Andrzej Kail o godz. 16.30 wznowił obrady. 

 

18. Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zobowiązania komisji Rewizyjnej do 

podjęcia czynności. 

Andrzej Kail przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie 

zobowiązania komisji Rewizyjnej do podjęcia czynności. Następnie zapytał radnych, czy mają 

pytania, bądź uwagi do przedstawionego projektu uchwały? 

 Radni nie zgłosili żadnych pytań, ani uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 
Projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zobowiązania komisji Rewizyjnej do 

podjęcia czynności.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Roman Fraszczyk, Mieczysław Jaszcz, Andrzej Juszczak, Andrzej Kail, Leonard Konieczny, 

Tadeusz Koper, Roman Król, Eugeniusz Kurzawski, Andrzej Legan, Eugeniusz Leśniewski, 

Jarosław Lewandowicz, Małgorzata Ludniewska, Zygmunt Mendelski, Mariusz Śpiewanek, 

Tomasz Wysoczański, Grzegorz Zapytowski 

NIEOBECNI (3) 

Rafał Karmelita, Piotr Smykliński, Anna Wichlińska 

 

 Rada Powiatu Gorzowskiego jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 207/XXXVII/2021  

w sprawie zobowiązania komisji Rewizyjnej do podjęcia czynności. 

 

19. Zamknięcie XXXVII sesji Rady Powiatu Gorzowskiego. 

 

 Andrzej Kail o godz. 17.10 zamknął XXXVII sesję Rady Powiatu Gorzowskiego. 

 

 

         

Przewodniczący Rady 

 

             Andrzej Kail 

 

Przygotował(a): Anna Grzegolec 


